


Protokoll	2021	nr	8	

Styrelsemöte	4	/	SvJJF	2021-22	

Tid:	 	
2021-05-03,	kl.	21	-	22.30	

Plats:	 	 	
Google	meet	

Kallade:	 	
Dario	Lopez	Kästen	(ordförande),	Nico	Christoforidis	(kassör),	Jonatan	Dagnå	(ledamot),		
Mikael	Bengtsson	(ledamot),	Anna-Lena	Löf	(ledamot),	Henrik	Wendel	(ledamot),		
Miranda	Ros	och	Johan	Moe	(suppleant)	
Adjungerade	Revisor	Andre	Angantyr	och	Valberedningen.	

§37	FORMALIA	
	 a)	Mötet	förklarades	öppnat	av	ordförande	Dario	Lopez	Kästen.	
					 b)	Närvarande	alla	kallade	förutom	Henrik	Wendel	och	Revisor.	
	 					Johan	Moe	ersäZer	Henrik	som	ledamot	på	mötet.	
					 c)	Mötesordförande	Dario	och	sekreterare	Mikael.			 	
	 d)	Till	justeringsman	utsågs	Nico	Christoforidis.	
					 e)	Dagordningen	godkändes,	med	följande	justering	aZ	lägga	frågan	om	SM	som	
	 					första	under	§	40	pga	snabbt	förändrade	förutsäZningar.	
					 f)	Föregående	protokoll	2021-04-19	inkl.	bilaga	godkändes.	

§38	RAPPORTER	
					 a)	Avtackningen	föregående	styrelse:	Det	har	kommit	in	svar	från	de	_digare	
		 					ledamöterna	på	frågorna	om	deras	syn	på	sin	_d	i	federa_onsledningen.		
	 					Det	ska	sammanställas	_ll	eZ	inlägg	på	hemsidan.	
	 b)	Administra_on	av	SvJJF:	En	lista	över	pågående	arbete	i	styrelsen	har	skapats	av	
	 				Anna-Lena	som	ska	användas	som	en	checklista	för	aZ	inga	ärenden	ska	falla	
	 				mellan	stolarna.	EZ	system	för	hantering	av	löpande	ärenden	och	dokumenta_on	
	 				ska	tas	fram	av	Dario	och	Anna-Lena.	
					 c)	Uppföljning	av	personärendet	i	föregående	möte	gjordes	och	eZ	underlag	för	
	 				beslut	ska	vara	klart	_ll	nästa	möte.	

§39	EKONOMI	
					 a)	Nico	presenterade	den	aktuella	statusen.	Intäkten	av	föreningarnas	
	 				medlemsavgicer	har	_ll	2021	minskat	med	ca	15%	från	2020	vilket	var	mer	än	vi		
	 				räknat	med	i	budgeten.	För	övrigt	så	är	ekonomin	god	då	vi	har	medel	kvar	sedan	
	 				2020	då	verksamheten	avtog	radikalt	på	grund	av	pandemin.	Hiells	har	det	endast		
	 				varit	mindre	kostnader	och	övriga	intäkter.	
					 b)	Aktuella	ekonomiska	ärenden	finns	inte	just	nu	men	det	ligger	eZ	förslag	på	inköp	
	 				av	teknisk	utrustning	_ll	Landslaget.		Se	§	40	g	



				 c)	SvJJF	har	avtal	med:		
	 				JuSports	som	i	första	hand	gäller	sponsring	av	Landslaget.	SvJJF	har	utnyZjat	det	
	 				(dec	2020)	genom	aZ	köpa	in	en	ny	kompleZ	tävlingsyta,	144	kvadrat	med	tatami		
	 				(gul	och	blå),	_ll	eZ	mycket	förmånligt	pris	(skricligt	avtal	som	förvaras	av		 	
	 					kassören).	
	 				HS	Webb	&	reklambyrå	för	hemsidan	och	arbete	kopplat	dit	(löpande	avtal	sedan	
	 				flera	år).	
	 				Rob	Haans	Coaching	&	Training	när	det	gäller	material	_ll	utbildningsplahormen		
	 				(enligt	protokoll	2020	§206).	
	 				WesNight	IF	aZ	för	SvJJF	räkning	arrangera	upp	_ll	två	tävlingar	årligen	(enligt	
	 				protokoll	2020	§	146	).	

§40	TÄVLING	
	 a)	SM	2021	status:	Styrelsen	fick	meddelande	från	arrangörsklubbarna	aZ	de	drar	sig	
	 					ur	uppdraget	aZ	arrangera	SM	2021.		
	 					Den	uppkomna	situa_onen	diskuterades	och	styrelsen	kom	fram	_ll	aZ	det	är	
	 					vik_gt	aZ	SM	genomförs	på	det	datumet	som	planerats	_llsammans	med	
	 					landslaget.	Tävlingsgruppen	får	i	uppdrag	aZ	ta	fram	eZ	förslag	på	lösning	på	hur		
	 					arrangemanget	ska	genomföras	_ll	nästa	möte	17/5	
	 b)	BESLUT:	Datumet	för	SM	2021	är	30/10.	

	 c)	SM	2022	diskuterades.	Landslaget	har	framfört	önskemål	om	aZ	SM	hålls	i	mars	
	 				-april	och	minst	tre	veckor	innan	Paris	Open	för	aZ	bäst	passa	in	i	deras	årsplan.		
	 				SvJJF	är	godkända	för	aZ	genomföra	SM	under	SM-veckan	vinter	i	Piteå	2022.	
				 				För-	och	nackdelar	med	SM-veckan	diskuterades.	Fördelar	det	är	vi	får	en	bra		
	 				mediaexponering	av	SVT	och	det	ger	en	mäk_g	inramning	av	tävlingen	för	de		
	 				tävlande.	Nackdelarna	är	i	huvudsak	aZ	det	geografiskt	ligger	långt	från	de	
	 				tävlingsak_va	klubbarna.	DeZa	bidrar	_ll	aZ	många	som	skulle	kunna	delta	är	
	 				tveksamma	om	de	är	ekonomiskt	hanterbart,	samt	aZ	det	blir	även	dyra		 	
	 				omkostnader	aZ	få	funk_onärer	på	plats.	YZerligare	eZ	problem	är	aZ	SM-veckan		
	 				byter	datum	varje	år	från	januari	-	mars	vilket	gör	årsplaneringen	svårare.	Vi	vill	ha		
	 				goda	förutsäZningar	för	eZ	högt	deltagande	på	SM	och	dessa	faktorer	gör	det				
	 				svårare	-	som	jämförelse:	2020	när	SM	skulle	gå	i	Luleå	var	det	ca	10	deltagare		
	 				anmälda.	
	 				Årsmötet	beslutade	2020	aZ	SM-arrangemanget	skall	sträva	ecer	aZ	vara	årets	
	 				höjdpunkt	för	hela	federa_onen	och	inte	bara	för	de	tävlingsak_va.	DeZa	är	en	
	 				enorm	utmaning	då	SvJJF	inte	upplevs	som	relevant	för	en	stor	andel	av	
	 				medlemsklubbarna.	För	aZ	kunna	påbörja	en	process	för	aZ	nå	den	målsäZningen	
	 				är	det	tävlingsgruppens	uppfaZning	aZ	SM	bör	arrangeras	av	SvJJF	och	på	samma	
	 				plats	2-3	år	på	rad.	Den	plats	där	det	skulle	vara	mest	fördelak_gt	för	2022	är	
	 				Värnamo.	Där	förvarar	SvJJF	siZ	material,	det	är	enkelt	aZ	få	en	bra	arena	samt	där	
	 				finns	en	ak_v	klubb	där.	
	 				Uppstartsprocessen	för	SM-veckan	i	Piteå	börjar	om	några	dagar	och	då	är	det	
	 				vik_gt	aZ	beslutet	aZ	dra	sig	ur	evenemanget	kommer	omgående.	
	 				Ecer	diskussion	kring	för-	och	nackdelar,	så	är	det	styrelsens	uppfaZning	aZ		 	
	 				sammantaget	är	det	mer	fördelak_gt	för	Ju-jutsun	aZ	arrangera	eZ	SM	i	egen	regi		
	 				utanför	SM-veckan.		 	
	 d)	BESLUT:	SM	2022	arrangeras	i	Värnamo.	Beslutet	innebär	aZ	SvJJF	drar	_llbaka	sin	
	 					ansökan	aZ	vara	delak_g	i	SM-veckan	i	Piteå	2022.	SM-ansvarig	Henrik	Wendel	får	
	 					uppdraget	aZ	meddela	våra	arrangörsklubb	i	Piteå	aZ	framföra	deZa	_ll	SM-	
	 					veckans	organisa_on.	



		 e)	Tävlingsgruppen	redogjorde	för	sin	verksamhet	och	de	möten	och	samtal	de	hac		
	 					med	olika	funk_onärer	inom	organisa_onen.	Samtal	har	förts	med	Karl	Dahlgren,	
	 				Sofia	Billger,	Joakim	Vistam	och	Rob	Haans.		
	 f)	BESLUT:	Kalendern	för	tävlingsverksamheten	som	_digare	presenterats	godkändes	
	 					och	kommer	aZ	presenteras	på	hemsidan	under	maj	månad.		
	 					Bilaga	1:	Kalendern	över	tävlingsverksamheten	för	säsongen	2021-22		

	 g)		Landslaget	har	äskat	medel	för	inköp	av	teknisk	utrustning.	Bakgrunden	är	aZ	det	
	 					är	eZ	behov	aZ	kunna	filma	och	utvärdera	träning	och	tävling	under	lång	_d.	
	 					Hiells	har	det	löst	sig	med	privat	utrustning	vilket	inte	är	hållbart	i	längden.		 	 						
	 					Styrelsen	diskuterade	aZ	ta	eZ	helhetsgrepp	över	hur	SvJJF	hanterar	allt	digitalt	
	 					material	och	hur	det	sparas	och	används,	vilka	tjänster	vi	behöver	och	hur	vi		
	 					arbeta	med	dessa.	Dario	tar	fram	eZ	underlag	för	den	delen.		
	 h)	BESLUT	styrelsen	godkänner	beställning	av	två	iPads	enligt	beskrivning	och	övrig	
	 				kringutrustning	utreds	vidare	och	presenteras	_ll	nästa	möte	för	beslut.	

	 i)		Landslaget:	En	sammanfaZning	av	de	samtal	som	förts	Joakim	Vistam	och	Rob	
	 				Haans	i	landslagsorganisa_onen	om	organisa_on,	planering	för	2021	samt	värvning	
	 				av	en	ny	newaza-coach.	
	 				En	dialog	om	hur	organisa_on	och	ansvarsfördelning	mellan	federa_onsstyrelsen	
	 				och	landslagets	utsedda	funk_onärer	ska	fungera,	vi	var	överens	om	aZ	
	 				federa_onsstyrelse	faZar	beslut	som	rör	avtal	och	liknande,	och	aZ	landslagets	
	 				"opera_va	verksamhet"	hanteras	av	landslagsledningen.	
	 				Landslaget	meddelade	aZ	de	inte		kommer	aZ	delta	i	EM	i	Israel.	Laget	har	inte		
	 				kunnat	förbereda	sig	pga	pandemin	och	resan	anses	för	riskabel	ur	hälsosynpunkt.	
	 				En	plan	för	landslagets	deltagande	i	VM	presenterades.	Hiells	har	träning	bedrivits	
	 				på	distans	via	digitala	medel	för	aZ	följa	Corona-restrik_onerna.	Laget	samlas	för		
	 				första	gången	i	samband	med	Sommarlägret	i	Varberg	och	sedan	i	regelbundna	
	 				träffar	bl	a	en	på	Bosön,	fram	_ll	tävlingspremiären	i	september.	Ecer	det		
	 				gäller	det	aZ	få	så	mycket	matchning	som	möjligt	fram	_ll	VM	i	november	och	
	 				förhoppningsvis	även	på	interna_onella	tävlingar.		EZ	samarbete	med	danska	
	 				landslaget	är	också	planerat	för	aZ	öka	möjligheterna	_ll	en	så	bra	uppladdning	
	 					inför	mästerskapet	som	möjligt.	
	 				Joakim	Vistam	har	framgångsrikt	arbetat	för	aZ	få	in	Waldo	Zapata	som	en	del	i		
	 				vår	organisa_on.	En	presenta_on	kommer	aZ	publiceras	via	SB&Ks	hemsida.		
	 				Processen	aZ	ta	fram	en	avtalsmall,	som	påbörjades	när	Rob	Haans	värvades	i		
	 				december	2020,	ska	slutöras	och	eZ	avtal	med	var	och	en	av	landslagets	coacher		
	 				kan	uppräZas.	
					 j)		BESLUT:	aZ	tydligt	definiera	Landslagets	och	Landslagsledningens	och	coachernas		
	 				uppdrag,	samt	därecer	skriva	avtal	med	samtliga	funk_onärer	i	landslaget.		 	
	 					Styrelsen	godkänner	rekryteringen	av	Waldo	Zapata	som	landslagscoach	för		 	
	 					Newaza.	

	 k)		EZ	koncept	om	stödverksamhet	för	tävlingsak_va,	preliminärt	kallat	"Team		 	
	 						Sweden"	presenterades	i	samtal	med	landslaget.	Grundidén	ansågs	bra	men			 						
	 						namnet	används	redan	av	landslaget	interna_onellt,	och	eZ	nyZ	namn	måste	tas		
	 						fram.		Tävlingsgruppen	arbetar	vidare	med	förslaget.	
	 						Bilaga	2:	Konceptet	för	en	stödverksamhet	för	tävlingsak_va.	

					 	l)		Sommarlägret	i	Varberg	är	spikat	_ll	1-4	juli	och	kommer	aZ	vara	en	del	av	
	 					Landslagets	uppladdning	inför	VM	och	styrelsen	kommer	aZ	ha	siZ	första	fysiska	
	 					möte	där	den	4	juli.	 	



					 m)	Regelverket	-	arbetet	med	det	nya	regelverket	rullar	på	och	är	inne	i	en	språklig		
	 						redigering.	EZ	underlag	för	beslut	om	ansökan	_ll	Kampsportsdelega_onen	ska		
	 						vara	klart	_ll	nästa	möte.	
	 n)		Frågan	om	hur	tävlingsverksamheten	ska	organiseras	bordlades.		
							 	
§41	KOMMUNIKATION	
					 a)	Hemsidan	-	Styrelsen	diskuterade	en	plan	för	hur	och	när	vi	vill	släppa	nyheter	och	
	 					aZ	det	ibland	finns	en	avsikt	när	man	släpper	dem	vid	en	visst	datum.	Det	finns		
	 					idag	en	del	nyheter	för	hemsidan	som	ligger	klara	och	de	bör	släppas	med	eZ	visst		
	 					intervall	för	aZ	öka	intresset	för	aZ	kolla	hemsidan.	
				 b)	Varumärke	-	förslag	på	logga	aZ	använda	på	träningsmaterial	presenterades.	
	 					Bilaga	3:	Förslag	på	eZ	varumärke	för	svensk	jujutsu	
				
§42	MÅNGFALD	&	JÄMNLIKHET	
					 a)	Johan	presenterade	en	uppföljning	av	Judo5	mötet.	Han	informerade	om	en	
	 				utbildning	för	styrelsen	som	Judo5	och	SISU	har.	Det	finns	eZ	stöd	kopplat	_ll		
	 				denna	typ	av	jämställdhets	utbildning	från	RF.	Johan	kontaktar	SB&K	kansli,		
	 				Magnus	Ledin,	för	aZ	få	mer	informa_on	om	hur	huvudförbundet	hanterar	denna		
	 				fråga.		

§43	UTBILDNING	
					 a)	Jonatan	ska	_Za	på	hur	vi	hanterar	Robs	kvarvarande	webinarier.		
					
§44	HELA	JUJUTSUN	
						 a)	Dario	redovisade	för	hanteringen	av	Durevall-organisa_onen	och	aZ	deras	klubbar		
	 				kommer	aZ	anvisas	söka	medlemskap	i	SvJJF	av	RF.	

§45	FORMALIA		
					 a)	Nästa	möte	17	maj	kl.	21	digitalt		
						 b)	Mötesplanen;	31/5,	4/7,		2/8,	30/8,	20/9,	18/10,	15/11,	13/12,	10/1,	31/1,	21/2	och	14/3.	
					 c)	Feedback	om	mötet:	det	var	konkret	och	vi	höll	oss	hyfsat	_ll	ämnet.	
					 d)	Mötesordförande	Dario	förklarade	mötet	avslutat.	

För	protokollet	2021-05-03		

Mikael	Bengtsson	 	 Dario	Lopez	Kästen	 	 Nico	Christoforidis	
Sekreterare		 	 	 Ordförande	 	 	 justeringsman	

Bilagor	 	
	 1:	Kalendern	över	tävlingsverksamheten	för	säsongen	2021-22.		
	 2:	Konceptet	för	en	stödverksamhet	för	tävlingsak_va.	
	 3:	Förslag	på	eZ	varumärke	för	svensk	jujutsu.	



BILAGA 1 
Kalendarium för SvJJF Tävlingssäsongen 2021-22

vecka/månad	 datum  spikat	 	 	 	 	 preliminärt 	 	 	 	 	 

	 	 	 	 	 	 

21/maj		 29	 öppen landslagsträning digitalt kl.12-15

22/juni		 	 	 	 	 	 	 	 	 

23

24

25 midsommar

26/juli	 	 1-4	 Sommarlägret i Varberg + Landslaget	 	 

27

28

29	 	 24	 	 	 	 	 	 Hallifornia / SB&K Expo i Varberg

30

31/aug		 	 	 	 	 	 	 	 	 

32	 	 	 	 	 	 	 	 Nackas sommarläger

33	 	 	 	 	 	 	 	 BOSÖN tester o pepp

34	 	 29	 	 	 	 	 	 WF#38 LOMMA / utb. Domare

35/sept	 	 	 	 	 	 	 	 	 

36

37	 	 18	 Wernamo Open / tävling + WF#39 / utb.tävling

38	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 

39/okt	 	 1-3/10		 	 	 	 	 German Open / tävling 

40

41	 	 16	 	 	 	 	 	 Nordic Cup, Nacka / tävling

42	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 

43	 	 30	 SM, Värnamo / tävling

44/nov

45	 	 13	 	 	 	 	 	 WF#40 KÖPING / utb.tävling

46	 	 	 	 	 	 	 	 

47	 	 17-28	 VM AbuDabi

48/dec		 4	 WF#41 VARBERG / utb.tävling

49

50	 	 	 	 	 	 	 

51

52

1/jan 2022	 7-9	 	 	 	 	 	 Combat Camp / läger

2	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 

3	 	 22	 	 	 	 	 	 WF#42 WERNAMO / utb.tävling

4

5	 	 	 	 	 	 	 

6/feb	 	 11-13	 	 	 	 	 	 Kodokan Open / tävling

7

8	 	 	 	 	 	 	 	 

9/mars		 5-6	 Lomma Open / tävling + WF#43 / utb.tävling

10	 	 	 	 	 	 	 	 Danish Open / tävling

11	 	 	 	 	 	 	 	 

12	 	 26	 årsmöte

13	 	 2-3	 SM Värnamo + WF#44

14/april	 	 	 

15 påsk

16 	 	 22-24	 	 	 	 	 	 Paris Open	 	 	 

18/maj

19	 	 14	 	 	 	 	 	 WF#45 GÖTEBORG / utb.tävling

22/juni		 3-5	 	 	 	 	 	 EM 2022

26	 	 29-3	 Sommarlägret i Varberg

27/juli	 	 7 -

28	              - 17	 World Games 2022 - Birmingham, Alabama, USA  Juli 7-17




BILAGA 2 

Team Sweden, hemsida och förslag till utökad verksamhet.
Förslag: Skapa en supportorganisation för internationellt tävlande. Att arrangera bussresor 
till tävlingar i Europa dit det blir ekonomiskt fördelaktigt. Alla som tävlar, coachar och är 
support(föräldrar m fl.) ingår i Team Sweden. Detta skulle skapa stora möjligheter för de 
som annars inte skulle haft resurser att ta sig till internationellt tävlande och även få 
coachstöd och lagkamrater. Ett naturligt samarbete mellan tävlingsklubbar. På hemmaplan 
i Sverige är man konkurrenter men utomlands är man Team Sweden. Det blir då en tydlig 
enhet som gör det möjligt att söka sponsring, bidrag och annat stöd. 
Hemsida och sociala medier skulle spegla de som är aktiva i teamet oavsett om de är elit 
eller vill dit, supportande (föräldrar m. fl.) eller ledare. Aktivt jobba för att sprida info om 
verksamheten till alla inom SvJJF. Det är också en möjlighet att exponera sponsorer m.m. 
Vi kan även börja göra presentationer av våra främsta fighters och på så sätt skapa 
förebilder för nya tävlande och samtidigt bygga ett varumärke för vår idrottsstjärna att 
använda för sponsorer. 
Det finns även möjlighet att vi utnyttjar ”Team Sweden-konceptet” på hemmaplan t.ex. att 
en av Norrlandsligans tävlingar ingår i den nationella ligan och då går det buss/ar med 
tävlande m fl. från södra Sverige och när det är SM i södra Sverige går det buss från norr. 
Att stödja våra aktiva med minskade utgifter betyder mycket för de enskilda. Kan man få 
med domare och andra funktionärer så kan vi ha lägre startavgifter.
En del av finansieringen kan vara att vi säljer profilprodukter, träningskläder mm där 
överskottet går till Team Sweden verksamheten. Kan man då göra ett sponsoravtal med 
tillverkare och leverantörer så ökar summan till verksamheten. JU-SPORT? Genom att 
använda ett tryck som alla kan använda oavsett om man är tävlingsaktiva eller inte så kan 
man nå en större marknad. Nuvarande Team Sweden märket är exklusivt för de som är i 
teamet.
Mötet 2/5 kom fram till att konceptet är bra men måste ha ett annat namn för att inte 
blandas ihop med landslaget. 
Förslag till namn för konceptet: jujutsu Sweden - Swedish jujutsu - jujutsu Sverige

BILAGA 3


